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Veľký sviatok malých futbalistov  
VI. ročník Memoriálu Ladislava Józsu     POZVÁNKY 

Mestský športový deň sa bude 
konať v náhradnom termíne 
v piatok 21. októbra 2011 o 14. hod. 
na ihrisku za školou na Školskej 
ulici.

MsKS Sládkovičovo a GOS 
pozývajú divákov na multikul-
turálny festival Kultúra nás 
spája, vo štvrtok 27. októbta 2011 
o 18. hod. do veľkej sály 
Inovatechu. Vstup voľný.

MO MS v Sládkovičove usporiada 
Martinskú zábavu v sobotu 
5. novembra 2011 od 19. hod. v ŠJ 
VŠS. Vstupné: 10 € (s večerou). 
Do tanca hrá skupina Song. 
Predpredaj: Olívia & Silvia Market, 
Fučíkova ul.  

Mesto Sládkovičovo pozýva 
občanov na slávnostné udeľovanie 
Ceny mesta v piatok 
11. novembra 2011 o 18. hod. 
do veľkej sály Inovatechu.

Divadelný súbor Hahota pozýva 
na Katarínsku zábavu v sobotu 
26. novembra 2011 od 19. hod. do 
ŠJ VŠS. Do tanca hrá skupina T-2. 
Vstupné 10 € (s večerou). 
Predpredaj v knižnici. 

Dňa 12. októbra 
2011 sa na futbalo-
vom ihrisku FK Sla-
voj Sládkovičovo zišli 
malí futbalisti zo 
štyroch futbalových 
prípraviek. Naše po-
zvanie na VI. ročník 
Memoriálu Ladislava 
Józsu prijali chalani 
z FK Slovan Duslo 
Šaľa, FK Lokomotíva 
Trnava a FC Spartak 
Trnava.

Ráno nás trochu 
vystrašili dažďové 
kvapky, ale nakoniec sa počasie aspoň trochu zlepšilo a turnaj veselo odštartoval. O jeho 
priebehu viac povie tabuľka jednotlivých zápasov.

Musíme priznať, že sme si na turnaj pozvali veľmi silných súperov z veľkých miest, kde 
je určite aj primerane väčší výber talentovaných malých futbalistov. Na druhej strane, naši 
drobci bojovali statočne, hoci pre mnohých z nich to bol prvý naozajstný futbalový turnaj. 

Nechceme ospravedlňovať našich hráčov, veď tentoraz naozaj nešlo o žiadny postup do 
vyššej súťaže, ani o ligové body. Ďaleko dôležitejší je fakt, že si chlapci dobre zahrali, zozná-
mili sa s inými mužstvami, s ktorými ešte naši malí prípravkári nikdy nehrali.

Primátor mesta Ing. Anton Szabó pri slávnostnom 
vyhodnotení zdôraznil, že najdôležitejšie je, že aby deti 
športovali a na čerstvom vzduchu rozvíjali svoje pohy-
bové schopnosti, zlepšovali si fyzickú kondíciu a učili sa 
hrať v týme.

Pohár víťaza turnaja si tentoraz odniesli za svoj vy-
nikajúci výkon a tri víťazstvá chlapci z FC Spartak 
Trnava, na druhom mieste skončilo mužstvo FK Loko-
motíva Trnava, tretí sa umiestnili chlapci z FK Slovan 
Duslo Šaľa a našim prípravkárom sa ušla zemiaková 
medajla. Vyhodnotený bol i najlepší brankár – Tomáš 
Hrebíček z FK Lokomotíva Trvava a samozrejme naj-
lepší strelec – Šimon Dibala zo Spartaku Trnava, ► 
ktorý túto trofej získal až v penaltovom rozstrele. 

Dúfame, že zorganizovaním turnaja sme potešili ma-
lých futbalistov i divákov a možno sme motivovali zopár 
malých chlapcov, aby aj oni prišli na ihrisko a skúsili si 
zahrať futbal a zaradiť sa do niektorého nášho mládež-
níckeho mužstva.               

ES

zápas výsledok

1. FK Slavoj Sládkovičovo : FC Spartak Trnava 2:5

2. FK Lokomotíva Trnava : FK Slovan Duslo Šaľa 2:1

3. FK Slavoj Sládkovičovo : FK Lokomotíva Trnava 0:5

4. FC Spartak Trnava : FK Slovan Duslo Šaľa 3:1

5. FK Slavoj Sládkovičovo : FK Slovan Duslo Šaľa 0:3

6. FK Lokomotíva Trnava : FC Spartak Trnava 2:1
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9. mimoriadne zasadnutie 
Mestského zastupiteľstva v Sládkovičove, 21. septembra 2011

Rokovanie MsZ otvoril a viedol primátor 
mesta Ing. Anton Szabó. 

Poslanci schválili:
• Dodatok č. 3 k Všeobecne záväznému 

nariadeniu č. 62/2008 o určení výšky 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
v školách a školských zariadeniach v zria-
ďovateľskej pôsobnosti mesta Sládkovičo-
vo.

• Uzatvorenie Zmuly o zriadení vecného 
bremena v súlade s § 151  Občianského 
zákonníka, v znení neskorších predpisov 
medzi mestom Sládkovičovo, zastúpe-
ným Ing. Antonom Szabóom, primátorom 
mesta a spoločnosťou TESCO STORES 
SR, a. s., na dobu neurčitú na novovytvo-
rených parcelách v zmysle geometrického 
plánu vypracovaného na náklady opráv-
nenej osoby. 

• Vypísanie obchodnej verejnej súťaže na 
odpredaj budovy bývalého zdravotného 
strediska s. č. 895 na parc. č. 681, príslu-
šenstva a pozemkov parc. č. 681, 682/2, 
682/3, 682/4, zapísaných na LV č. 1705 
v k. ú. Sládkovičovo. Najnižšie podanie 
predstavuje cenu v sume 331 000,00 €.

• Odpredaj pozemkov za cenu 66,39 €/m2, 

t. j. 4 123 m2 × 66,39 € = 273 725,97 € 
pre spoločnosť GOLDEN TOUCH, s. r. o., 
Silvánska č. 29, 841 04 Bratislava, na 
základe Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve 
zo dňa 2. septembra 2010 vrátane jej 
dodatkov. 

• Uzatvorenie nájomnej zmluvy medzi 
mestom Sládkovičovo a spoločnosťou 
GOLDEN TOUCH, s. r. o., Silvánska 29, 
841 04 Bratislava na 7/12 pozemku parc. 
č. 2879, zastavaná plocha vo výmere 
75 m2 a parc. č. 2880, zastavaná plocha 
vo výmere 77 m2, vedených na LV č. 357 
k. ú. Sládkovičovo, na dobu určitú, ktorá 
začína dňom uzavretia nájomnej zmluvy 
a trvá po dobu životnosti stavby Tesco 0.8 
K Sládkovičovo za cenu  1,00 €/m2, t. j. 
88,66 m2 × 1,00 € = 88,66 € na celú dobu 
nájmu. 

Rôzne
• Poslanci hovorili o rozšírenom zasadnutí 

komisie rozvoja vzdelávania mládeže, kde 
boli pozvaní aj ďalší poslanci, nečleno-
via komisie ako aj riaditeľky škôl. Bolo 
poukázané na nedostatky v školách, na 
sťažnosti niektorých rodičov, hovorilo sa 
o elokovaných pracoviskách, o odchode 

Obchodná verejná súťaž

Mesto Sládkovičovo, Fučíkova 329, 925 21 Sládkovičovo, 
IČO: 00306177 vyhlasuje obchodnú verejnú súťaž. 

Predmet súťaže: Predaj nehnuteľnosti – budova zdravotného 
strediska, súpisné číslo 895, na parc. č. 681, príslušenstva a po-
zemkov parc. č. 681, 682/2, 682/3, 682/4, zapísaných na LV 
č. 1705 v k. ú. Sládkovičovo.

Najnižšia cena: Najnižšie podanie predstavuje cenu v sume 
331 000 € (slovom: tristotridsaťjedentisíc €).

Výška zábezpeky: Je stanovená na 10 % z najnižšieho podania 
a predstavuje sumu 33 100 € (slovom: tridsaťtritisícjednosto €). Zá-
bezpeku je potrebné uhradiť najneskôr do 26. októbra 2011 na účet 
č. 18028132/0200 VÚB, a. s., Sládkovičovo alebo v hotovosti do po-
kladne mesta Sládkovičovo.

Podklady: V prípade záujmu o účasť v obchodnej verejnej súťaži 
a tým získania ďalších informácií o predaji si môžete uplatniť do 
26. októbra 2011 u Bc. Attilu Oravca počas pracovnej doby na Mest-
skom úrade v Sládkovičove. 

Kontaktné telefónne číslo: MsÚ Sládkovičovo, tel. č. 031/784 27 12
Miesto podania: Žiadosť o odkúpenie predmetnej nehnuteľnosti 

s uvedením jednej pevnej cenovej ponuky v eurách, je potrebné do-
ručiť písomne v zalepenej obálke s označením „Neotvárat'! Predaj ne-
hnuteľnosti, zdravotné stredisko – cenová ponuka“ na adresu Mestský 
úrad, Fučíkova 329, 925 21 Sládkovičovo, sekretariát primátora.

Vyradenie ponúk: Cenové ponuky nižšie ako je stanovená najniž-
šia cena, cenové ponuky vyjadrené inak ako jednou pevnou sumou 
a cenové ponuky bez uhradenej zábezpeky budú vyradené.

Lehota podania ponúk: Predloženie ponúk je potrebné doručiť do 
26. októbra 2011 do 10.00 hod. Za riadne doručenú ponuku sa po-
važuje ponuka, ktorá bude doručená na Mestský úrad, sekretariát 
primátora do 10.00 hod. 26. októbra 2011.

Mesto Sládkovičovo si vyhradzuje právo kedykoľvek zrušiť túto ob-
chodnú verejnú súťaž.

V Sládkovičove, 26. septembra 2011
Ing. Anton Szabó, primátor mesta

detí z našej školy, ale aj o vybudovaní 
školy na Školskej ulici o novom zariade-
ní. Poslanci odporučili nové zariadenie 
viac využívať a riešiť vekový priemer 
pedagogického zboru. Primátor uviedol, 
že mnoho miest musí svoje školy dotovať, 
ale naše mesto roky školu nedotovalo, 
riaditeľka financie zabezpečila. Rodičia sú 
ovplyvňovaní a dostávajú dezinformácie. 
Škole nepomôže, ak budeme hovoriť, že 
škola je zlá, musíme hovoriť o tom, v čom 
je škola dobrá a čo je zlé, napraviť. Odpo-
ručil zvolať školskú radu a problém školy 
riešiť hlavne na nej.

• Primátor mesta predstavil poslancom 
projekt súkromnej firmy zo Sládkovičova, 
týkajúci sa dotrieďovania komunálneho 
odpadu. Poslanci žiadali predložiť doplne-
ný materiál na ďalšie rokovanie. 

• Prednostka MsÚ vyzvala prítomných, aby 
podali návrhy na udelenie Ceny mesta na 
rok 2011, ktoré schvaľuje MsZ.
Primátor mesta Ing. Anton Szabó na záver 

poďakoval prítomným za účasť a ukončil za-
sadnutie.

Ing. Milena Poláková, prednostka MsÚ

Partnerská zmluva s mestom 
Ivančice v ČR

Vychádzajúc zo vzťahov, ktoré vznikli medzi Českou republi-
kou a Slovenskou republikou, dňa 24. septembra 2011 starosta 
mesta Ivančice MUDr. Vojtěch Adam a primátor mesta Sládkovi-
čovo Ing. Anton Szabó v Ivančiciach slávnostne podpísali Part-
nerskú zmluvu.

Touto zmluvou sa zaviazali, že budú udržiavať trvalé kontakty me-
dzi samosprávnymi orgánmi oboch miest s cieľom posilňovať vzájom-
ný dialóg, vymieňať si svoje skúsenosti a realizovať spoločné projekty, 
ktoré môžu priniesť obojstranné zlepšenie vo všetkých oblastiach, 
podporovať výmenné aktivity medzi našimi spoluobčanmi s cieľom 
umožniť lepšie vzájomné porozumenie a efektívnu spoluprácu, stretá-
vať sa v duchu pohostinnosti, s rešpektom k vzájomným odlišnostiam 
v atmosfére dôvery a vzájomnej solidarity. 

Zároveň štatutári oboch miest deklarovali, že v rámci výmeny a spo-
lupráce budú vždy zastávať všeobecné hodnoty slobody, demokracie, 
rovnosti, a zákonnosti a zamerajú svoje úsilie a dostupné prostriedky 
na podporu onoho základného počinu pre zaisťovanie mieru, rozvoja 
a prosperity, ktorým je európska politická jednota.

Ing. Milena Poláková, prednostka MsÚ
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V deň 67. výročia Slovenského národného 
povstania sa občania mesta zhromaždili na 
námestí pred kultúrnym domom, aby polože-
ním vencov vzdali hold hrdinom, ktorí nevá-
hali položiť svoje životy v boji proti fašizmu. 
Oslavy sa uskutočnili 29. augusta 2011. 

Po hymne a básniach v slovenskom i ma-
ďarskom jazyku sa približne sto účastníkom 
prihovoril primátor mesta Ing. Anton Szabó. 
Vo svojom vystúpení v slovenskom i maďar-
skom jazyku vyzdvihol hrdinstvo účastnikov 
SNP a poukázal na potrebu vštepovania od-
kazov SNP všetkým generáciám, hlavne mlá-
deži, ktorá bola na zhromaždení zastúpená 
v hojnom počte pod vedením pedagógov oboch 
základných škôl. Osobitý, až poetický prího-
vor k účastníkom pietneho aktu predniesol 
člen Oblastného výboru Zväzu protifašistic-
kých bojovníkov v Galante pán Juraj Háás. 
Prítomní sledovali jeho príhovor veľmi pozorne 
a disciplinovane. V závere vzdal hold pánovi 

Dôstojne sme oslávili výročie 
Slovenského národného povstania

Komunitná a terénna sociálna práca 
v Sládkovičove 

Mesto Sládkovičovo ani tento rok 
nezabudlo na starých občanov nášho 
mesta a tak ako každý rok, aj v roku 
2011 im chce prispieť malou výpomo-
cou k blížiacim sa sviatkom.

Aj tento rok to bude peňažný prí-
spevok pre obyvateľov nášho mesta, 
ktorí v roku 2011 dovŕšia 70 rokov 
svojho života a starších.

Prosíme dôchodcov nášho mesta, 
ktorí v roku 2011 dovŕšia 70 rokov 
svojho života a starších, aby sa od 
21. do 25. novembra 2011 prihlásili 
v pokladni mestského úradu, kde si 
môžu prevziať peňažný príspevok vo 
výške 14 €.

Je potrebné preukázať sa občian-
skym preukazom.

Kto si zo zdravotných dôvodov ne-
môže prevziať peniaze, môže tak uro-
biť ním poverená osoba. Aj v tomto 
prípade je potrebný občiansky preukaz 
dôchodcu.

Terénna sociálna práca sa v meste realizuje pomocou projektu, na ktorý mesto získa-
lo nenávratné finančné prostriedky z Operačného programu Zamestnanosť a sociálna 
inklúzia v sume 23 900 €. Časový rámec realizácie aktivít projektu je rozvrhnutý od 
decembra 2010 do novembra 2011. Cieľom projektu je započatie a zabezpečenie čin-
ností terénnej sociálnej práce jedným terénnym sociálnym pracovníkom a dvoma asis-
tentmi. Títo zabezpečujú odbornú poradenskú, konzultačnú a inú pomoc obyvateľom 
rómskej komunity, ktorí sa dlhodobo nachádzajú v nepriaznivej sociálnej situácii a nie 
sú schopní sami, ani s pomocou príbuzných nájsť primerané riešenie pre zlepšenie 
svojich sociálnych problémov. Ocitli sa v situácii sociálneho vylúčenia.

V podstate od roku 1990 sa nedarí na úrovni štátu ani územnej samosprávy systémovo 
a účinne riešiť začleňovanie rómskej komunity do sociálnych a ekonomických pomerov spo-
ločnosti. Ťažisko sa prenieslo na územnú samosprávu, ktorá nie je schopná finančne tento 
problém riešiť. Dôvodmi nepriaznivej sociálnej situácie tejto skupiny obyvateľov je nízka úro-
veň vzdelania, strata zamestnania a postupné znižovanie pracovných návykov. Dôsledkom 
týchto skutočností v komunite postupne narastajú patologické javy (alkoholizmus, vandaliz-
mus, kriminalita, záškoláctvo). Aj samotný systém poskytovania sociálnej pomoci podmie-
ňuje spôsob života tejto komunity, rokmi sa mu prispôsobili a spravidla im vyhovuje pre napr. 
absenciu princípu zásluhovosti. Sociálne pomery tejto komunity sa premietli v náraste počtu 
neplatičov za nájom mestských bytov a služby v lokalite ul. Cukrovarská. Činnosť terénnych 
sociálnych pracovníkov ale i zamestnancov mesta bola sústredená preto tiež na rokovania 
s  neplatičmi, opakované návštevy v bytoch, zistenie skutkového stavu bytu, ukončenie náj-
mu bytu, riešenie náhradného ubytovania neplatičov, nevyhnutnú opravu a údržbu bytového 
domu č. 247 na ul. Cukrovarskej, čistenie verejného priestranstva od smetí. 

Možno konštatovať, že v priebehu realizácie projektu sme zabezpečovali činnosti v rôz-
nom sociálnom prostredí, zintenzívnili vzájomnú komunikáciu, postupne uhrádzali záväzky 
voči mestu, mierne zlepšili plnenie povinnej školskej dochádzky, zaviedli inštitút osobitného 
príjemcu dávky v hmotnej núdzi, poradenskú činnosť v hospodárení s financiami, priebež-
né úhrady spotrebiteľských pôžičiek, pomoc pri hľadaní zamestnania, bývania, poraden-
stvo s úradnými a inými písomnosťami, susedské spolunažívanie. Pozitívnym poznatkom je 
skutočnosť, že samotní občania cieľovej komunity nás v čoraz vačšej miere oslovujú o po-
skytnutie poradenských služieb alebo pomoc v riešení rôznych problémov. Prevádzkovanie 
hygienického centra na ul. Cukrovarskej prispelo k možnostiam zvýšenia osobnej hygieny 
a kvality života tejto komunity. Je na škodu veci, že nie všetci dotknutí si to aj uvedomujú...
Plánované aktivity sa darí zabezpečiť aj vďaka spolupráci s ÚPSVaR v Galante a poradenskej 
a konzultačnej činnosti Fondu sociálneho rozvoja v Bratislave.

Ani nie ročný rozvrh realizácie projektu poukazuje na potrebu pokračovať v terénnej soci-
álnej práci a nadviazať na získané pozitívne skúsenosti. Nezamestnaní Rómovia svoje sociál-
ne problémy sami nevyriešia. Výnimkou sú tí, ktorí sú zamestnaní a majú záujem pracovať. 
Je potrebné zamerať pozornosť na deti, žiakov a mladistvých, plnenie školskej dochádzky 
a zamestnanosť. Nám nemôže byť ľahostajná nečinnosť rodičov a rómske deti by nemali zná-
šať dôsledky našej nečinnosti. S podporou orgánov mesta, štátnych inštitúcií, občianskych 
združení, ale tiež zvýšením osobnej zainteresovanosti jednotlivcov, rodín, či skupín rómskej 
komunity na skvalitňovaní životných podmienok je reálne sociálnu inklúziu postupne riešiť.

Ing. Rozália Lukáčová, sociálna pracovníčka 

Jaroslavovi Kmeťovi, priamemu účastníkovi 
SNP, ktorý nedávno navždy odišiel z našich 
radov. 

Vence k pamätným tabuliam položili zástup-
covia mesta v osobe primátora Antona Szabóa 
a za politické strany položili veniec zástupco-
via MsO ĽS–HZDS a MsV KSS v Sládkovičove. 
Ostatné politické strany vence nepoložili, i keď 
boli na oslavách prítomní.

Ostáva mi už len poďakovať všetkým účast-
níkom slávnostného pietneho aktu. Chcem byť 
presvedčený, že na každom pietnom akte sa 
zídeme v takom hojnom počte.

Arpád Dömötör 

Oznámenie
pre dôchodcov

So smútkom v srdciach sme sa rozlúčili 
s významnou osobnosťou nášho mesta – 
pánom Ladislavom Chudým, ktorý nás 
navždy opustil dňa 26. augusta 2011. 

Pán Chudý bol jedným z našich aktív-
nych dopisovateľov a vo svojich článkoch 
mapoval históriu sládkovičovského futbalu. 
Bol to úspešný amatérsky výtvarník a čas-
to sme písali o jeho zaujímavých výstavách. 
Najväčšími láskami pre neho boli jeho krás-
na rodina, výtvarné umenie a šport. 

Bol neúnavným návštevníkom kultúrnych, 
športových a spoločenských podujatí a bol 
laureátom Ceny mesta Sládkovičovo.

Už nikdy nepríde na vozíčku v elegant-
nom širáku, ani na futbal, ani do divadla, 
ani na stretnutie seniorov,… Bude nám chý-
bať jeho humor, jeho príbehy a spomienky 
na staré časy.

Česť jeho pamiatke…

Ladislav Chudý

Mesto Sládkovičovo prijme do pracov-
ného pomeru príslušníkov mestskej 
polície. Bližšie informácie o podmien-
kach prijatia sú zverejnené na webovej 
stránke mesta www.sladkovicovo.sk
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Rozhovor s poslancom 
Viliam Brunner, nezávislý poslanec
Mestské zastupiteľstvo vás vo feb-

ruári 2011 poverilo výkonom dohľadu 
činnosti príspevkovej organizácie mesta – 
Technické služby Sládkovičovo. 

• S činnosťou tejto organizácie bolo 
mesto dlhodobo nespokojné a občania, 
poslanci i primátor mesta často kriti-
zovali ich prácu a finančnú situáciu. 
Vo vedení sa za posledné tri volebné ob-
dobia vystriedalo 5 riaditeľov, ktorí sa 
s väčšími či menšími úspechmi snažili 
skonsolidovať činnosť tejto organizácie. 
Časť problémov sa vyriešila príchodom 
firmy Menert s.r.o. Šaľa, ktorá prevzala 
kotolňu, ale mnohé ďalšie pretrvávali.
Máte pravdu, veľký podiel problémov vyrie-

šil príchod firmy Menert, ktorá začala profesi-
onálne spravovať kotolňu a rozvody tepla. Po 
tejto delimitácii sa technické služby mohli za-
čať naplno venovať činnosti, na ktoré sú urče-
né vývoz tuhého komunálneho odpadu (TKO', 
verejné osvetlenie, mestský rozhlas, verejná 
zeleň, zimná údržba komunikácií, zberný dvor 
a správcovstvo bytov). Keď som bol oslovený, 
či by som prijal funkciu výkonu dohľadu čin-
nosti tejto príspevkovej organizácie mesta, ne-
rozmýšľal som na tým, čo moji predchodcovia 
urobili dobre alebo zle. Moje myšlienky sme-
rovali k tomu, ako by som to mal robiť, aby 
činnosť technických služieb bola na prospech 
všetkých našich občanov aj celého mesta. 
• Môžete stručne popísať problémy tejto 

príspevkovej organizácie do momentu, 
kedy ste prevzali dohľad nad jej činnos-
ťou.
Keď to nazývame ako problémy, závisí to 

od toho, kto ich hodnotí. Ja som ich tam na-
šiel niekoľko, či už vozový park, zberný dvor, 
správcovstvo bytov ako aj pracovná disciplína. 
Chýbal systém organizácie práce, ale nakoľko 
vo výrobnej činnosti pracujem už vyše tridsať 
rokov, mám svoj systém, ktorý spočíva v za-
delení práce, priebežnom monitoringu a vy-
hodnotení efektivity práce a preto od môjho 
príchodu na tomto systéme trvám a tvrdo ho 
vyžadujem.
• Je nesporné, že na zbernom dvore počas 

vášho pôsobenia došlo k výrazným zme-
nám k lepšiemu – zakrytie časti dvora, 
upratanie celého areálu, pribudli nové 
kontajnery na separovaný zber Ako sa 

vám podarilo získať finančné prostried-
ky na tieto investície?
Moja prvá návšteva v zbernom dvore bola 

veľkým rozčarovaním, nakoľko tento are-
ál ani zďaleka nenapĺňal funkciu zberného 
dvora, ale veľké smetisko. Po polročnom úsilí 
všetkých zamestnancov sa nám podarilo sta-
bilizovať tento dvor, rozšírili sme prevádzko-
vý čas, počas ktorého môžu občania nášho 
mesta, ktorí majú zaplatený poplatok za vývoz 
TKO doviesť na zberný dvor komodity z domác-
nosti (nábytok, trávu, konáre, stavebný odpad, 
plastové bedničky, vedrá atď). Sú pre nich pri-
pravené kontajnery, do ktorých sa dovezené 
veci roztriedia. Ďalej pripravujeme miestnosť, 
v ktorej sa bude ukladať elektroodpad a au-
toakumulátory. Všetky tieto práce boli rea-
lizované z pravidelného príspevku od mesta, 
len na postavenie prístrešku sme dostali fi-
nančné prostriedky z rozpočtu mesta vo výške 
10 000 €. Určite so mnou budú súhlasiť ob-
čania, ktorí navštívili spomínaný zberný dvor, 
že sme vynaložili kus osožnej práce, ktorá je 
v  prospech všetkých občanov Sládkovičova. 
• Zmeny nastali aj v oblasti bytového 

hospodárstva, ktoré technické služby 
spravujú. Aká je momentálna situácia 
a ako postupujete proti neplatičom ná-
jomného, služieb a neplatičom poplat-
kov za odvoz TKO? 
Čo sa týka bytového hospodárstva, pre-

hodnotili sme všetky zmluvy, ktoré sa týkajú 
správcovstva bytových domov. Po ekonomickej 
analýze sme rozviazali zmluvy s tými spolo-
čenstvami, ktoré boli pre našu organizáciu 
nevýhodné a nepotrebné. Ponechali sme si len 
správcovstvo bytových domov, ktoré sú ma-
jetkom mesta alebo má v nich mesto podiel. 
Vykonali sme inventúru nájomných bytov 
a  bytov na Cukrovarskej ulici, pričom bolo 
zistené veľké množstvo nedoplatkov na nájom-
nom a spotrebe vody. Po konzultácii s vedením 
mesta boli neplatiči vyzvaní na vyrovnanie po-
dlžností a najväčším neplatičom bolo oznáme-
né, že budú presťahovaní do budovy, v ktorej sa 
v súčasnosti pripravuje núdzové bývanie. Ďalej 
sa uskutočnila kontrola vývozu TKO priamo 
v teréne za asistencie pracovníka technických 
služieb, mestskej polície a pracovníčky život-
ného prostredia mestského úradu, kde sa zis-
tilo, že nie všetky nádoby na TKO sú v zmysle 
všeobecne záväzného nariadenia mesta, ktoré 

u r č u j e 
v e ľ k o s ť 
n á d o b y 
v do-
mácnos-
ti (110 l 
a l e b o 
120 l). 
M n o h o 
n á d o b 
neobsa-
h o v a l o 
nálepky, 
ktoré sú 
potrebné 
pri kontrole vývozu TKO a bolo aj zistené, že 
nie všetky domácnosti separujú. Urobili sme 
zoznamy neplatičov, ktoré sme odovzdali na 
mestský úrad, aby nedoplatky vymohol. Tým-
to upozorňujem občanov mesta, že kontroly 
sa budú vykonávať častejšie a určite prinesú 
želaný efekt. 
• Ste vo funkcii už viac ako šesť mesia-

cov a tak občanov samozrejme zaují-
majú Vaše plány na najbližšie obdobie. 
Ktoré oblasti práce technických služieb 
chcete zlepšiť alebo prípadne rozšíriť?
V prvom rade by som chcel zdokonaliť vývoz 

TKO, hlavne čo sa týka separácie a fungovania 
zberného dvora. Pri bytových domoch chcem 
zriadiť oplotené stanovištia na veľkoobjemové 
kontajnery. Veľký dôraz chcem klásť na čistotu 
v meste, či sa to týka zelene, ale aj parkovísk, 
spevnených plôch a komunikácií. Je potreb-
né urobiť rekonštrukciu verejného osvetlenia 
a mestského rozhlasu, zrekonštruovať existu-
júce detské ihriská, ako aj podľa finančných 
možností vybudovať nové. 
• Chceli by ste upozorniť aj na iné problé-

my mesta nesúvisiace s prácou technic-
kých služieb, ktoré by čitateľov určite 
zaujímali?
Mesto je živý organizmus, v ktorom sa prob-

lémy neraz objavia nečakane a neplánovane. 
V prípade ich vzniku však vedenie mesta, jeho 
zamestnanci ako aj poslanecký zbor sú pripra-
vení byť občanom vždy k dispozícii, ochotní 
poradiť a podľa možností im pomôcť. 

Ďakujem za rozhovor a prajem veľa 
úspechov v práci.

redakcia

Aj v našom meste bola občanom, ktorí spĺňali podmienky stano-
vené príslušnými štátnymi orgánmi, poskytnutá potravinová pomoc 
– 20 kg múky a 20 kg cestovín. 

Záujem bol veľký a celá akcia prebehla bez väčších problémov. Bo-
hužiaľ, dopravca, ktorý mal priviezť potraviny v prvý deň, meškal 
a tak na začiatku sme aj u nás zažili trochu stresov. V Sládkovičove 
bolo počas dvoch dní vydaných 505 dávok, z čoho 101 bolo pre obča-
nov v hmotnej núdzi a 404 pre dôchodcov, ktorých dôchodok je niž-
ší ako 305 €. Distribúciu potravinovej pomoci u nás zabezpečovala 
Služby Božieho Milosrdenstva, n. o., Lackov v spolupráci s pracovník-
mi mesta a TSS.

Tým občanom mesta, ktorí si z nejakých dôvodov nemohli túto 
potravinovú pomoc prevziať, oznamujeme, že sa môžu prihlásiť na 
MsÚ, kde pracovníčka prvého kontaktu zaeviduje ich údaje. V prí-

pade, že v niektorej blízkej obci ostanú nevydané potraviny, (čo sa 
stalo aj u nás) operatívne zabezpečíme ich prevezenie do Sládkovi-
čova, kde si ich prihlásení občania budú môcť prevziať. 

Dúfame, že všetky zodpovedné štátne inštitúcie, ktoré zabezpečo-
vali distribúciu potravinovej pomoci, sa poučia z mnohých praktic-
kých pripomienok z terénu, ktoré odzneli na pracovných poradách. 
Dúfame, že sa zlepší organizácia distribúcie a rozšíri sa spektrum 
osôb, ktoré budú mať na túto pomoc nárok. Viaceré skupiny občanov, 
ktorí by si určite túto pomoc zaslúžili, na ňu totiž nemali nárok. 

Všetkým, ktorí si potravinovú pomoc prevzali prajeme, aby ju uži-
li s chuťou a v zdraví. Obzvlášť v prípadoch našich milých babičiek, 
ktoré celý život poctivo pracovali, vychovali deti a často i vnúčatá 
a v dnešných neľahkých časoch majú také malé dôchodky, že spadajú 
do sociálne najslabšej kategórie.                  ES

Potravinová pomoc
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Zo života našej školy
Spojená škola Sládkovičovo, Škol-

Už sa začal nový školský rok...
Základná škola Sándora Petőfiho s VaVJM Sládkovičovo 
Žiaci a škôlkari, ako i pedagógovia našej školy oddýchnutí, naplnení 

novými silami začali školský rok 2011/2012.
• Ešte predtým, akoby som zhrnula našu septembrovú činnosť, 

chcela by som pár viet venovať našej letnej činnosti. Obnovili sme 
triedy, vymaľovali steny, učebne na Abrahámskej ulici zasa dostali 
novú podlahu. Dúfame, že sa našim žiakom vynovené prostredie 
páči a že sa tu budú cítiť ako doma.

• Dňa 29. augusta sa všetci učitelia a niektorí žiaci zúčastnili klade-
nia vencov pri príležitosti výročia SNP.

• Dňa 5. septembra naša pani riaditeľka Mgr. Mária Halásová 
a Ing. Mária Gubíniová slávnostne otvorili nový školský rok. Pani 
riaditeľka popriala 
veľa síl a vytr-
valosti žiakom 
i pedagógom našej 
školy. 

• Dňa 9. septembra 
si žiaci i učitelia  
minútou ticha uc-
tili pamiatku obetí 
holokaustu.

• 16. septembra sa 
žiaci 1.–4. ročníka 
stretli so spisova-
teľom Károlyom 

Felligerom, s ktorým sa rozprávali o dôležitosti čítania a o láske ku 
knihám.

• Dňa 20. septembra žiaci 1.–5. ročníka zavítali na dopravné ihrisko 
v Šali. Žiaľ, počasie im neprialo, no napriek tomu si deti užili čas 
strávený na ihrisku. Usilovne plnili príkazy a osvojili si dopravné 
predpisy.

• Dňa 26.–27. septembra sa uskutočnil tradičný zber papiera, do 
ktorého sa tentoraz zapojili i naši škôlkári. Žiaci usilovne bráz-
dili ulice nášho mesta, aby nazbierali čím viac papiera. Ich úsilie 
nebolo márne, pretože dosiahli vynikajúci výsledok v zbere.

Mgr. Katarína Baloghová

Ako sme začali nový školský rok
Prvý deň školského roku 2011/2012 sa začal slávnost-

ným príhovorom. Riaditeľka školy, Mgr. Farkašová, pri-
vítala na úvod všetkých prítomných a osobitne privítala 
našich prváčikov, ktorí prišli prvýkrát do školy. Vyzvala 
žiakov, aby boli dôslední vo svojej žiackej práci a zažela-
la všetkým prítomným pevné zdravie, elán i dôslednosť 
v práci, vzájomný rešpekt a úctu.

Dňa 27. septembra 2011 sa žiaci 5.–8. roč. pod vedením 
svojich triednych učiteľov zúčastnili zaujímavej exkurzie. 
Pátranie po hradnom poklade nás zaviedlo do Nitrian-
skeho hradu. Žiaci si rozšírili svoje vedomosti o Veľkej 
Morave, navštívili areál Nitrianskeho hradu s Katedrálou 
sv. Emeráma a prezreli si Diecézne múzeum. Každý žiak 
dostal brožúru s informáciami a úlohami, ktoré mu po-
mohli nájsť hradný poklad vo forme ovocia a sladkostí. 
Cieľom exkurzie bolo rozšíriť si vedomosti o Veľkej Mo-
rave, dozvedieť sa viac o živote Pribinu, Rastislava, Svä-
topluka a upevniť si vedomosti o živote a diele sv. Cyrila 
a Metoda. Exkurziu pre žiakov pripravila pani učiteľka 
Mgr. Chatrnúchová. 

Dňa 29. septembra 2011 súťažili žiaci 8. ročníka na ob-
vodnom kole súťaže Mladý záchranár CO v Galante. Žiaci 
museli preukázať vedomosti z civilnej ochrany, streľby zo 
vzduchovky, z topo-
grafie, zdravotníckej 
prípravy  zodpovedať 
na mnohé náročné 
otázky vo vedomost-
nom teste. Súťažné 
družstvo získalo po-
chvalné uznanie od 
ObÚ v Galante a za-
ujímavé vecné ceny. 
Žiakov na súťaž pri-
pravili Mgr. Chatrnú-
chová a Mgr. Bodová.

PaedDr. Eva 
Bodová, 

Základná škola 
Karola Kuffnera
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Gabriel Török, 
*17. januára 1902 † 6. novembra 1966, chemický inžinier
Gabriel Török sa narodil v Sedmohradsku v Abrudbánya a bol 

chemickým inžinierom. Na  budapeštianskej technickej univer-
zite v roku získal 1926 diplom chemického inžiniera a následne 
v roku 1926–27 študoval  na technickej univerzite na fakulte 
elektrochemickej ako výskumník so štipendiom. Absolvoval nie-
koľko zahraničných študijných ciest.

Od 1927 do 1941 bol najprv inžinierom, neskôr riaditeľom firmy 
Krausz-Moskovits. V období 1941–48 bol adjunktom na technickej 
univerzite. Vypracoval technológiu, ktorá zabezpečila, aby bolo mož-
né v praxi rozbehnúť veľkovýrobu mrazených potravín a zároveň bol 
poverený riadením novej modernej firmy.

Prvú chladiareň v Budapešti vybudovala akciová spoločnosť Uhor-
ská potravinová a nákladná doprava už v roku 1906. Ako prví v Eu-
rópe sa zaoberali chladením potravín a patrili aj medzi prvých na 
svete. 

Uhorská všeobecná úverová banka spoločne s niekoľkými podni-
kateľmi v roku 1890 založila Poľnohospodársko-priemyslovú akciovú 
spoločnosť (Mezőgazdasági Ipar Rt. – MIR) na rozvoj cukrovarníctva. 
Mrazené a chladené potraviny prinášali vysoké zisky. Pred prvou sve-
tovou vojnou sa zisk vyšplhal na štvrť milióna korún. I v časoch hos-
podárskej krízy v rokoch 1919–20 akcionári, ktorí investovali do tejto 
modernej technológie, stále dostávali dividendy.

Rýchlo expandujúca spoločnosť, ktorá bola vlajkovou loďou uhor-
ského potravinárskeho priemyslu, bola v roku 1930 zapísaná ako 
firma Georgia. V tridsiatych rokoch 20. storočia táto spoločnosť od-
kúpila akcie diószegského cukrovaru od Kuffnerovcov a stala sa väč-
šinovým vlastníkom. 

V roku 1943 v cukrovare v areáli konzervárne založili moder-
nú rýchlomraziarenskú prevádzku. Ich produkty boli na trh uvá-
dzané pod ochrannou značkou Frigelite a založili aj obchodnú 
spoločnosť s rovnakým menom. A práve mladý inžinier Gabriel 
Török, veľký priekopník zmrazovania potravín, bol realizátorom 
tohoto moderného projektu. Na základe jeho výskumu a pod jeho 
dohľadom vybudovali v Diószegu v roku 1943 prvú rýchlomrazia-
reň v Európe.

Budovu a strojné zariadenie dodala berlín-
ska firma Rheinmetall Borsig, mraziarenský 
tunel naprojektovala a dodala budapeštian-
ska firma Röck István Gépgyár. Pri mrazení 
potravín využívali aj skúsenosti naších kon-
zervárov, ktorí rutinne používali blanšírova-
nie a mali vysokú úroveň fyzickej a chemickej 
kontroly kvality surovín. 

Rýchlomrazené potraviny boli úplnou no-
vinkou na trhu a obchodníci ich najskôr len 
neradi prinášali na pulty svojich obchodov. 
Ale domáce panie a reštauratéri si ich rých-
lo obľúbili, lebo bez ohľadu na ročné obdobie 
a počasie mali vždy k dispozícii čerstvé su-
roviny. Firma v rámci marketingu zásobova-

la svojich zmluvných predajcov 
mraziarenskými boxami vyro-
benými z nerezovej ocele a dreva 
a tak motivovala svojich partne-
rov na rozšírenie ponúkaného 
sortimentu.

Po druhej svetovej vojne spo-
ločnosť Georgia pokračovala vo 
výrobe rýchlozmrazených potra-
vín, ale keďže Diószeg sa vrátil 
na územie Československej re-
publiky, vybudovali v roku 1947 
novú rýchlomraziareň v Buda-
pešti. Používali novú ochrannú značku MIRELITE a dodnes známy 
reklamný slogan: „Frigelite hlboké mrazenie udržiava čerstvé Frige-
lite.“

Inžinier Gabriel Török opustil naše mesto v čase, keď spoločnosť 
Georgia stratila kontolu nad celým diószegským komplexom, ale 
v svojej mimoriadne úspešnej kariére pokračoval v Maďarsku. V roku 
1949 bol preradený do Úradu na zásobovanie obyvateľstva, kde bol 
riaditeľom sekcie trvanlivých a mäsitých potravín a neskôr radcom. 
Ďalej bol riaditeľom výskumného ústavu, laureátom Kossuthovej 
ceny (1955) a získal titul doktor chemických vied (1956). V tomto roku 
bol poverený transformovaním Poľnohospodárskeho pokusného úra-
du na výskumnú inštitúciu. V  roku 1960 dostal čestný titul doktora 
technických vied. Zúčastňoval sa na výchove inžinierov a založenia 
Vyššej poľnohospodársko-priemyselnej školy, kde bol od roku 1962 
riaditeľom chemickej fakulty. 

Jeho výskumy boli zamerané na výrobu droždia, pesticídov a tech-
nológiu výroby trvanlivých potravín. Zaviedol výrobu acetónu a buta-
nolu fermentáciou, zaoberal sa teoretickými a praktickými otázkami 
rýchlomrazenia, výskumom pektínov, funkciou viazanej vody v biolo-
gických materiáloch i konzervovanim potravín radiáciou. 

Jeho hlavné diela: Úloha vody v potravinách (doktorská dizertácia) 
a Princípy, ciele a metódy konzervovania.

O skutočnosti, že v našom meste bola 
okrem kuffnerovského hospodárskeho 
komplexu i prvá rýchlomraziareň v Eu-
rópe, sa veľa nehovorí, lebo fungovala 
naozaj iba krátko. Je však nesporné, že 
dejiny mraziarenstva sa začali písať i tu 
u nás a to aj vďaka významnému maďar-
skému chemikovi – Gabrielovi Törökovi.
zdroje:
http://www.mfor.hu/
http://www.mirelite.hu
http://melange.blogter.hu
http://hvg.hu
http://csepel.info
http://mek.oszk.hu 

V snahe pripraviť na hodový víkend pre 
našich občanov zaujímavé kultúrne poduja-
tie sme pozvali Dychovú hudbu Jelka, ktorá 
spríjemnila viacerým našim občanom nedeľ-
ný podvečer. Jelčania si na toto vystúpenie 
pripravili veľmi pekné koncertné vystúpenie, 
v ktorom zazneli populárne svetové melódie 
najrôznejších žánrov v nápaditej úprave pre 
malý dychový orchester. 

Mrzí nás, že na tento krásny koncert nepri-
šlo viacej divákov, lebo v teplý hodový podve-
čer by určite mnohým prišilo vhod vybrať sa 
spolu s rodinou a priateľmi do novoupravené-
ho centra a túto prechádzku spojiť s posede-
ním pri dobrej hudbe.

ES

Hodový promenádny koncert
vystúpenie mladých umelcov z Jelky
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Október je mesiac úcty k starším. Vždy sa zamýšľam nad tým, či je 
potrebné, aby niektorý mesiac bol charakteristický týmto prívlastkom 
a kladiem si otázku: „Nemali by sme byť každý mesiac, každý deň, po 
celý rok úctiví k starším?“ 

Aj keď je odpoveď jednoznačná, realita svedčí o niečom inom. Sku-
točné hodnoty sa dostávajú do úzadia, žijeme konzumným životným 
štýlom a kultúrou, komunikujeme takmer výlučne s počítačom, 
z masmédií sa dozvedáme len o ľudských tragédiách... Vždy a všade 
sa ponáhľame. Akosi nezostal čas na úctu, čas na človeka. Nie je to 
však len otázkou času, či vyťaženosti, je to aj otázkou charakteru, 
určenia si poradia dôležitosti. Úctu k starším – k rodičom, starým 
rodičom, ale aj všetkým starším koho stretávame, by každý mal pre-
javovať vždy. Veď ide o maličkosti. Pozdrav, úsmev, milé slovo, možno 
odviesť cestou, ktorou aj tak ideme.

Položme si na misky váh, koľko nám rodičia dali a koľko sme im 
boli ochotní a schopní dať my. Nemyslím na materiálne statky. Mys-
lím na každodenné zaklopanie na ich dvere, nielen počas vianočných 

Úcta k starším

  Naša Vansovej Lomnička 
festival umeleckého prednesu žien 

sviatkov. Ruku na srdce, v októbri – v mesiaci úcty k starším alebo 
v hociktorom inom mesiaci, ako som prejavil úctu k starším, mojim 
najbližším? 

Často si hovoríme, že potom, keď budem mať viac času... Niekedy 
zas ľutujeme, ale už je neskoro a „potom“ už nikdy nebolo.

Milí naši starší spoluobčania,
chcem Vám vysloviť úctu a poďakovanie za minulosť i prítomnosť, 

ktorou ste prispeli k tomu, že sme, že ste nám dali to najlepšie, čo 
vo vás je. Poďakovanie vám patrí za život, za lásku, za výchovu. Veď 
základ všetkého dobrého pochádza od vás. 

Dňa 7. októbra 2011 mesto Sládkovičovo, Zbor pre občianske zá-
ležitosti a komisia sociálna a bytová pripravila slávnostné prijatie 
starších občanov nášho mesta pri príležitosti Mesiaca úcty k starším 
v školskej jedálni na Richterovej ulici. V slávnostnom príhovore od-
znelo poďakovanie všetkým prítomným, ale aj všetkým starším ob-
čanom nášho mesta, ktorí sa nemohli zúčastniť na tomto stretnutí.

           PhDr. Terézia Pethőová, poslankyňa MsZ

Kultúra nás spája je názov multikultúr-
neho festivalu, ktorý sa bude konať 27. ok-
tóbra 2011 od 18.00 hod. v priestoroch 
Inovatechu v Sládkovičove. Organizátorom 
podujatia je Galantské osvetové stredisko 
v spolupráci so Spolkom pracovníkov miest-
nej a regionálnej kultúry Slovenska v Ga-
lante a MsKS Sládkovičovo. Podporiť rozvoj 
multikulturality, sprístupniť širokej verej-
nosti  krásu, estetiku a rozmanitosť kultúry 
na našom zmiešanom území a rozvíjať jedi-
nečné kultúrne bohatstvo a ľudové tradície, 
ktoré nám zanechali naši predkovia, je hlav-
ným zámerom festivalu. 

V rámci uceleného programu sa verejnos-
ti predstavia účinkujúci v oblastiach hudby, 
spevu a tanca, ktorí zastupujú slovenskú, 
maďarskú, židovskú a rómsku kultúru.

Multikultúrny festival sa zrealizuje vďaka 
finančnému príspevku Úradu vlády Sloven-
skej republiky. Z hľadiska podpory rozvoja 
multikulturality v našej spoločnosti je dôle-
žité propagovať jej atribúty prostredníctvom 
jednotlivých reprezentantov kultúr, ktorí 
spoločne deklarujú toleranciu a dobré spolu-
nažívanie všetkých občanov nášho regiónu. 

Mgr. Andrej Popluhár,
Galantské osvetové stredisko

Kultúra nás spája 
multikultúrny festival 

Festival umeleckého prednesu žien Naša Vansovej Lomnička je postupová súťažná prehliad-
ka, organizovaná od roku 1967 v regióne Stará Ľubovňa na počesť spisovateľky a poprednej 
osobnosti ženského hnutia, Terézie Vansovej, ktorá istý čas žila a tvorila v obci Lomnička pri 
Starej Ľubovni. Súťaž vyhlasuje Ľubovnianske osvetové stredisko, Prešovský samosprávny 
kraj, mesto Stará Ľubovňa a inštitúcie a viaceré organizácie, ktoré sa organizačne a finančne 
podieľajú na fungovaní festivalu.

Cieľom festivalu je podporovať rozvoj umeleckého prednesu žien a realizáciu žien v tejto 
oblasti, konfrontácia úrovne ich prednesov a snaha slovom básnika a osobnosťou recitátorky 
pôsobiť na poslucháča a stimulovať ho k dialógu. 

Súťažná prehliadka má dve kategórie – poézia a próza a je dvojstupňová. Prvé kolá sú kraj-
ské a najlepšie recitátorky potom postupujú do celoslovenského kola.

Naše recitátorky Alica Dömötörová, Anna Pokorná, Andrea Lukačovská a Soňa Gogová 
sa dňa 23. septembra. 2011 zúčastnili krajského kola tejto súťaže, ktoré sa konalo v renesanč-
nom kaštieli v Galante. Medzi 
účastníčkami z celého Trnav-
ského samosprávneho kraja boli 
naše recitátorky veľmi úspešné 
a na celoslovenskom festivale 
budú náš kraj reprezentovať dve 
Sládkovičovčanky – Mgr. Alica 
Dömötörová a Anna Pokorná. Po-
stúpila aj pani Soňa Gogová, ale 
do Ľubovne nemôže cestovať pre 
pracovnú zaneprázdnenosť.

Blahoželáme im k tomuto 
krásnemu úspechu a budeme im 
držať palce, aby svojim predne-
som zaujali aj ľubovniansku po-
rotu. O ich vystúpení na festivale 
v Starej Ľubovni budeme čitate-
ľov informovať.                       ES
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Zaslúžený relax

Pravidelne informujeme čitateľov o našich 
aktivitách na záchranu historických budov 
v Sládkovičove. V rámci svojich možností sa 
pokúšame zabrániť úplnej deštrukcii niekto-
rých objektov ako napríklad barokovej sýpky 
v mestskom parku. Vzhľadom k tomu, že sa 
nám v tomto roku nepodarilo získať grant na 
dokončenie opravy strechy, chceme aspoň do-
murovať štíty, ktoré museli byť rozobraté pred 
rekonštrukciou krovu. 

Na vymurovanie štítov nám však chýba-
jú staré tehly (podmienka pamiatkového úra-
du a tak sa touto cestou obraciame na občanov 
alebo aj firmy, ktoré by nám mohli darovať sta-
ré tehly zo búraných objektov. Odvoz a očis-
tenie si zabezpečíme. Kontakt: 0905 357 951

Lóránt Talamon

Csorvás je už 6 rokov mestom 

Narodeninová oslava v Hrajkove

Všetci malí aj veľkí Hrajkovia a priaznivci Detského centra Hrajkovo 
sa stretli 22. septembra 2011 v Hrajkove, aby spolu oslávili 2. narode-
niny detského centra. Najvzác-
nejšími hosťami boli samozrejme 
deťúrence, no všetkých nás poc-
tila prítomnosť pani prednost-
ky Ing. Mileny Polákovej a pani 
poslankyne MsZ v Sládkovičove 
Mgr. Edity Katonovej. 

Pani prednostka prestrihnu-
tím stuhy oficiálne otvorila nové 
priestory, ktoré nám poskytlo 
mesto a tak sa Hrajkovo poriad-
ne zväčšilo. Pribudla pohybová 
miestnosť a miestnosť na tvorivé 
dielne. 

Pohybovku sme pokrstili roz-
cvičkovou riekankou a pesnička-
mi – jednou dokonca v angličtine 
a dielničku vymaľovaním rozpráv-
kových postavičiek. O program 
sa postarali Tri prasiatka (ma-
minky) v krátkom interaktívnom 

Dňa 20. augusta 2011 sme spolu s našimi 
priateľmi oslávili v Csorvási 6. výročie udelenia 
štatútu mesta. Z usadlosti postupne vznikla 
veľká obec s rozvinutou kultúrou, školstvom, 
spoločenským životom, podnikateľskou sférou 
a samosprávou, ktorá získala štatút mesta. 

Zástupcovia nášho mesta boli pred šiestimi 
rokmi prítomní aj pri udelení štatútu mesta 
a pri každoročných oslavách tejto významnej 
udalosti. Ani tento rok nebol výnimkou. Mesto 
prijalo pozvanie pána Szilágyi Menyhérta, pri-
mátora mesta Csorvás. Slávnostného progra-
mu sa zúčastnili Ing. Anton Szabó, primátor 
nášho mesta, poslanci MsZ Edita Frantová 
a PhDr. Terézia Pethőová, členovia klubu dô-
chodcov na čele s Martou Budayovou, pred-
sedníčkou klubu, zamestnanci mesta a ďalší 
pozvaní. Medzi najdôležitejších účastníkov 
nášho mesta však patril citarový súbor pod 
vedením Alexandra Vígha. Ich vystúpenie od-
menili diváci veľkým, zaslúženým potleskom. 

divadielku. Ako na žiadnej oslave, ani na tej našej nechýbali výbor-
né dobrôtky, ktoré pripravili šikovné maminky. Oslávenec neostal ani 

bez darčekov a tak za všetky veľ-
mi pekne ďakujeme.

Vykročili sme do tretieho rôčka 
a veríme, že bude aspoň taký pod-
netný, radostný a hravý ako ten 
druhý. Budeme radi, ak ho preži-
jete spolu s nami. 

Už tradičnou akciou v Hrajko-
ve býva burza detského ošatenia. 
Tá jesenno-zimná sa uskutočnila 
30. septembra a 1. októbra 2011. 

Po prvýkrát trvala dva dni, čo 
sa odrazilo aj na množstve pre-
daných vecí. Záujem bol nielen 
zo strany kupujúcich, ale aj pre-
dávajúcich maminiek, stúpla aj 
kvalita predávaných odevov – nie 
sú to len „veci na doma“. Šatníky 
s teplým oblečením sme doplnili, 
teraz už môže prísť aj zima.  
         Jarmila Ivanová

Opäť sme raz mohli byť hrdí na naše mesto, 
pretože citarový súbor s dlhoročnou tradíciou 
úspešne reprezentoval naše mesto. 

Súčasťou hlavného programu bola spomien-
ka na tých, ktorým osud v rokoch 1951–1953 
priniesol ťažké chvíle a boli deportovaní do 
Csorvásu. Spomienky na tieto udalosti si mesto 
Csorvás spolu s rodinami deportovaných uctilo 
pamätnou tabuľou. Na slávnostnej svätej omši 
v rímskokatolíckom kostole v Csorvási bol po-
svätený najväčší dar prírody chlieb. V rámci 
kultúrneho programu vystúpili domáci i za-
hraniční umelci, medzi nimi Varga Miklós, 
Koós Réka, Vikidál Gyula, Kalapács József, 
Tunyogi Bernadett, Molnár László, Makrai Pál 
s manželkou, ľudovú hudbu reprezentoval aj 
dychový súbor zo Slovenska, ktorý sa zúčastnil 
na medzinárodnom festivale dychových súbo-
rov a mažoretiek. Krásny kultúrny zážitok sme 
mali zo sprievodu a večerného galaprogramu. 

PhDr. Terézia Pethőová, poslankyňa MsZ

Pomoc pri záchrane 
historických budov

Dňa 10. septembra 2011 bolo krásne slnečné počasie 
a práve to veľmi potešilo záhradkárov MO SZZ Sládkovi-
čovo, lebo práve na tento termín si naplánovali oddychové 
popoludnie v Novom Dvore. Členovia výboru všetko naplá-
novali, rozdelili si úlohy kto, čo zabezpečí a môžeme smelo 
konštatovať, že sa s prípravnými prácami zhostili zodpo-
vedne, všetko dopadlo na výbornú. 

Účasť záhradkárov bola výborná, občerstvenie bolo vyni-
kajúco pripravené, čo zas bola zásluha p. Heleny Németho-
vej a Ľudmily Némethovej, ktoré už od deviatej hodiny 
pripravovali rôzne jedlá a maškrty. Pri tichúčko znejúcej 
hudbe a rozmanitej debate, v ktorej sme si vymieňali aj svo-
je pestovateľské skúsenosti, ani sme nezaregistrovali, ako 
ten čas uplynul a okolo 19.00 hod. sme sa rozišli s pred-
savzatím, že na budúci rok sa stretneme znova. 

 Németh Ján, predseda MO SZZ Sládkovičovo
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Milí cyklisti, v rámci regenerácie centra 
za pomoci EÚ sa vybudovala aj cestička pre 
cyklistov, čo však pre podaktorých nič ne-
znamená a bicyklujú stále na ceste...

Značka Cestička pre cyklistov (č. C8) prika-
zuje cyklistom použiť takto označenú cestičku 
alebo pruh. Cestičku alebo pruh pre cyklistov 
môže použiť aj osoba pohybujúca sa na kolies-
kových korčuliach, lyžiach alebo na obdobnom 
športovom vybavení, ak tým neobmedzí ani 
neohrozí cyklistov a môže ju použiť aj osoba 
tlačiaca bicykel. Iným účastníkom cestnej 
premávky je používanie cestičky alebo pruhu 
zakázané.

Zo slovíčka „prikazuje“ je zrejmé, že zákon 
nenecháva žiaden priestor na voľný výber al-
ternatívy či ísť po ceste alebo po cestičke pre 
cyklistov a čom hovorí § 55 zákona o cestnej 
premávke 8/2009 Z. z.

A čo hovorí sadzobník pokút PZ SR? Za ne-
rešpektovanie dopravnej značky a dopravné-
ho zariadenia môžete dostať pokutu od 30 do 
150 €, za ohrozovanie iných účastníkov cest-
nej premávky alebo napríklad telefonovanie či  
SMS-kovanie počas jazdy môžete dostať poku-
tu 60 €, za jazdu za zníženej viditeľnosti bez vi-
diteľne umiestnených reflexných prvkov alebo 
bezpečnostného odevu je pokuta 30 € a za jaz-
du na bicykli mimo obce bez ochrannej prilby 
môžete zaplatiť 10 €. Takže jazda z námestia 
na poštu vás môže výjsť poriadne draho.

Pozor, chodník pred Jednotou, hotelom 
Tevel a Inovatechom, už nie je cestičkou 
pre bicyklistov a je určený iba pre chodcov.

Lóránt Talamon

Cestička 
pre cyklistov

Mediácia je neformálny spôsob riešenia konfliktov, to znamená aj 
susedských sporov. Spory v susedských vzťahoch sú vždy veľmi ne-
príjemné, pretože ovplyvňujú každodenné spolunažívanie, bývajú 
spravidla dlhodobé a nezriedka sa prenášajú aj na ďalšie generácie.

 Mediácia ako mimosúdne riešenie predstavuje neformálnu možnosť 
pokúsiť sa o vyriešenie sporu za pomoci tretej nezávislej osoby – medi-
átora. Mediátor je odborník, zapísaný v registri mediátorov Ministerstva 
spravodlivosti. Úlohou mediátora je, aby nestranným spôsobom pomo-
hol obom stranám dospieť k dohode. Mediátor nehodnotí predkladané 
dôkazy, neurčuje, kto má v spore pravdu, ale naopak, snaží sa o zmen-
šenie napätia, zlepšenie vzťahov a vybudovanie dôvery medzi stranami.

Mediátor pomáha stranám hľadať riešenia, navrhuje čiastkové rie-
šenia a pomáha formulovať znenie budúcej dohody. Zúčastnené strany 
môžu v mediácii zastupovať ich právni zástupcovia. 
Výhody mediácie:
• mediácia je neformálna a dobrovoľná,
• mediátor sa zameriava na záujmy strán sporu a nie na právne 

aspekty,
• strany sporu s pomocou mediátora hľadajú riešenia, ktoré vyho-

vujú obom stranám,

Mediácia – spôsob ako riešiť susedské spory

• mediácia je rýchla, šetrí čas a peniaze,
• mediáciou sa nezhoršujú vzťahy, často sa naopak zlepšia,
• mediáciu je možné použiť aj v prebiehajúcom súdnom konaní   

a časť súdnych poplatkov môže byť vrátená pri schválení zmieru. 
Na záver je potrebné povedať, že mediácia je vhodná pre strany, ktoré 

sa chcú dohodnúť , preto je aj dobrovoľná. Niekedy sa stáva, že napriek 
veľkej snahe sa nepodarí dospieť k dohode v mimosúdnom riešení spo-
ru. Aj neúspešná mediácia prináša klientom určité výsledky, pretože 
sporiaca sa strana získa objektívnejší a triezvejší pohľad na spor, začne 
uvažovať a hľadať nové riešenia. 

Mediáciou je možné riešiť spravidla všetky druhy občiansko-právnych 
sporov, a to pred aj počas súdneho konania. Ak ste sa rozhodli mediáciu 
vyskúšať, nájdite si mediátora, ktorý vás o mimosúdnom riešení sporov 
oboznámi podrobnejšie, posúdi vhodnosť vášho sporu na mediačné ko-
nanie. Pokiaľ usúdite, že mediácia je vhodný spôsob, ako chcete riešiť 
váš spor, mediátor pripraví a uskutoční mimosúdne konanie v zmysle 
Zákona o mediácii č. 420/2004 Z. z. 

Zoznam registrovaných mediátorov sa nachádza na stránke Minister-
stva spravodlivosti SR, www.justice.gov.sk v sekcii civilné právo. 

Jana Horváthová

Čo sme dopestovali?

September je mesiacom v roku, 
ktorého koncovka ,,ber“ nazna-
čuje, že nadišlo obdobie, keď tre-
ba zo záhradiek zozbierať úrodu, 
plody našej usilovnej a namáha-
vej práce. No je to aj čas, kedy sa 
my záhradkári chceme pochváliť 
svojimi vypestovanými plodina-
mi, svojou šikovnosťou a umom, 
že dokážeme prekonávať nástra-
hy prírody v podobe rôznych 
chorôb a škodcov, ale samozrej-
me chceme mládeži, ale aj tým, 
ktorí nemajú možnosť pestovania 
ukázať, čo všetko sa dá doma do-
pestovať, častokrát aj menej známe plodiny 
a plodiny, ktoré sa dajú vplyvom klimatic-
kých zmien už aj u nás dopestovať.

MO SZZ Sládkovičovo si naplánovala 
výstavu ovocia a zeleniny na 17. a 18. sep-
tembra 2011, čo sme aj po dôkladných prípra-
vách uskutočnili. Výstavy sa zúčastnilo 35 
vystavovateľov s 92 exponátmi. Výstavu 
okrem vystavovateľov zo Sládkovičova, Nové-
ho Dvora, Dánoša a Malej Mače výrazne obo-
hatili exponáty poskytnuté zo Zelseed Horná 
Potôň a Plantex Veselé pri Piešťanoch. Veľký 
záujem na výstave vzbudili obrazy a plastiky 
z tvrdého dreva, ktorých autorom je p. Bohuš 
Ďuríček z Nového Dvora (písali sme o ňom 
a jeho tvorbe v ŽS 5/2010). Výstavy sa zú-
častnilo 236 návštevníkov.

V rámci výstavy sme vyhodnotili aj súťaž 
o  najkrajšiu predzáhradku. Ako aj po iné 
roky, hodnotili sme v dvoch vegetačných ob-

dobiach a každým 
rokom vidíme nejaké 
nové nápady v sor-
timente a tvarovaní 
rastlín a práve táto 
súťaž slúži na to aby 
sme tieto nápady 
prezentovali verej-
nosti. Veľmi nás po-
tešila skutočnosť, že 
sa do súťaže zapojili 

aj občania z Cukrovarskej ulice a veríme, že 
svojím príkladom budú motivovať aj ostat-
ných občanov zúčastniť sa súťaže.

Ceny získali vďaka našim sponzorom všetci 
zúčastnení. Na prvom mieste sa umiestnil 
p. Ladislav Tóth z Dánoša (el. kosačka), 
druhé miesto obsadila p. Eva Sudová (krovi-
norez), tretie miesto obsadila p. Eva Töröko-
vá (strunová kosačka + lekárnička). 

Ceny sme rozdávali aj za najkrajšie expo-
náty výstavy a tam získali: prvé miesto p. 
Mária Hučková z Dánoša za indickú uhorku 
(12 l postrekovač), druhé miesto p. Vincent 
Šido Sládkovičovo za červenú cviklu (sada 
záhradkárských nožníc) a tretie miesto p. Ri-
chard Krommer Malá Mača za tekvicu Goli-
áš (soška do záhrady). 

Záverom by som chcel poďakovať všetkým 
občanom, ktorí sa prihlásili do súťaže o naj-
krajšiu predzáhradku, všetkým ktorí poskytli 
na výstavu svoje výpestky, p. Bohušovi Ďu-
ríčkovi za spestrenie výstavy svojimi krás-
nymi prácami a všetkým, ktorí akoukoľvek 
formou prispeli k realizácii výstavy (MsKS, 
TS), členom výboru MO SZZ a obzvlášť veľké 
ďakujem patrí našim sponzorom: MsÚ Slád-
kovičovo, p. Agáte Zelinkovej, p. Františkovi 
Rumanovi a p. Edite Frantovej. 

Ján Németh, MO SZZ Sládkovičovo
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Turistika

Poď von
Na záver Európskeho týždňa dobrovoľníctva pripravila skupina vedúcich dobrovoľ-

níkov z DO Fénix celodenný turistický výlet do novodvorského lesíka. Vyše 20 detí 
absolvovalo 10 kilometrovú trasu zo železničnej stanice okolo potokov na Nový Dvor. 
Na obľúbenom táborisku pri potoku v novodvorskom lese sa deti venovali hrám, 
absolvovali vychádzku do lesa. Zvládli aj opekačku a brodenie v potoku. Heslom 
dňa bolo „Poď von a nekvas pri počítači“. Kto prišiel, prežil nádherný deň v jesennej 
prírode v kruhu svojich kamarátov.                        Zuzana Sudová

Hrebeňmi Veľkej Fatry
Odbor turistiky TJ Junior pripravil pre nadšencov jesenný výstup na Kľak. Na tra-

dičný výstup nás pozvali naši dlhoroční partneri z malebnej dedinky Podhradie pri 
Martine. Avšak „dolniaci“ sa náročného výstupu zľakli a absolvovali náhradnú trasu 
zo Sklabine do Jasenskej doliny. Predtým ešte stihli výstup na Sklabinský hrad.

V Jasenskej doline stihli rozlúčku s letom a poobedňajšie stretnutie bernardínov. 
Večernému posedeniu pri ohni prialo aj počasie a tak na Veľkú Fatru a Podhradie 
budú účastníci dlho a v dobrom spomínať.    Pavol Macura

Rodiny na vode
Na záver letných prázdnin pripravila TJ Junior už 33. ročník rodinného splavu 

Malého Dunaja. V malebnej dedinke Vlky, kde bol aj základný tábor, sa 18. augusta 
2011 stretlo 36 účastníkov. Vo štvrtok si mohli vyskúšať okružnú jazdu do Tomá-
šova. V piatok bol hlavný splavový deň. Osádky, väčšinou rodičia s deťmi, splavili 
jeden z najkrajších úsekov Malého Dunaja z Vlkov k areálu vodného mlyna v Jelke. 

Večer patril posedeniu pri ohníku a spevu s doprovodom gitary. Sobotňajší program 
vyplnil splav od priehrady v Novej Dedinke do Vlkov so zastávkou v štýlovej čárde 
„Zlatá rybka“. Na záver splavu sa podával spoločne uvarený chutný guláš a splav 

ukončilo rozlúčkové 
posedenie pri večer-
nom ohníku. Veríme, 
že sme vyplnili záver 
prázdnin a zúčastne-
ným rodinám umož-
nili prežiť romantiku 
splavu nádhernej rie-
ky, večerných tá-
borákov a pobytu 
v  prírode.

Pavol Macura

Mestský úrad v Sládkovičove vás pozýva na spomien-
kové podujatia z príležitosti Pamiatky zosnulých. Dňa 
1. novembra 2011 o 16.00 hod. k ucteniu 10. výročia 
úmrtia vášho príbuzného a v ten istý deň o 17.00 hod. 
k ucteniu 5. výročia úmrtia vášho príbuzného do obrad-
nej siene Domu smútku v Sládkovičove              

Edita Kyselová, matrikárka

Pamiatka zosnulých
5. a 10. výročie úmrtia 

Dňa 17. septembra 2011 sme s dvomi vozmi Tatra 57 reprezentovali galantský 
Veteran car club na budapeštianskom stretnutí veteránov, ktoré sa uskutočnilo na 
velodróme v športovom areáli Milenáris Sporttelep, ktorý bol postavený pred vyše 
sto rokmi. Súťaž sa uskutočnila na velodróme, ktorý má sklon dráhy 45 stupňov, 
čo bol pre nás šoférov neskutočný zážitok. 

V tomto športovom areáli sa odohral prvý futbalový reprezentačný zápas v roku 
1897. O priazeň divákov tu bojovali nielen futbalisti, ale aj cyklisti. Športový are-
ál bol v 20-tich rokoch minulého storočia prestavaný podľa projektov architekta 
Alfréda Hajósa, vynikajúceho športovca, ktorý bol prvým maďarským olympij-
ským víťazom v plávaní na novodobých olympijských hrách v Aténach v roku 1896. 

Na tejto dráhe tentoraz súťažili autá ako Maserati 8CM (pretekárske auto grófa 
Ernő Festeticsa), repliky storočných velocipédov, Ferrari, a napokon naše 65 a 74 
ročné Tatry. Nejazdili sme len po ovále, ale aj do Budapešti sme sa dopravili po 

vlastnej osi, čo bola 
nádherná jazda. 

Bolo krásne jazdiť 
po Budapešti a ešte 
krajšie bolo krúžiť po 
velodróme. 

Dúfam, že o rok sa 
opäť vrátime na ovál 
a prežijem tam krás-
ne chvíle v spoloč-
nosti oldtimerov. 

Alexander Karsay

Stretnutie automobilových 
veteránov v Budapešti 
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Kronika mesta        

Narodili sa
Alex Pápai, nar. 17. augusta 2011
Viktória Droppová, nar. 20. augusta 2011
Liliana Tengeriová, nar. 30. augusta 2011
Sofia Brodanská, nar. 31. augusta 2011
Laura Bugárová, nar. 2. septembra 2011
Barbora Tarnaiová, nar. 14. septembra 2011
Lukáš Stena, nar. 17. septembra 2011
Lara Nagy, nar. 18. septembra 2011
Simon Schiro, nar. 24. septembra 2011
Nicolas Kypta, nar. 30. septembra 2011
Zdravie a šťastie na štarte do života.

Navždy nás opustili
Irena Vaculová, (69) 18. augusta 2011
Ján Gaál, (69) 20. augusta 2011
Alexander Piši, (59) 25. augusta 2011
Mária Rečková, (62) 26. augusta 2011

Ladislav Chudý, (88) 26. augusta 2011
Emil Uhlík, (67) 30. augusta 2011
Judita Lachatová, (88) 25. septembra 2011
Jozef Franta, (86) 26. septembra 2011
Ladislav Somogyi, (55) 26. septembra 2011
Zoltán Macek, (57) 4. októbra 2011

Bývalí občania nášho mesta:
Valéria Farkašová, rod. Biháryová, (54) 
12. augusta 2011
Oto Magnus, (89) 24. augusta 2011
Ing. Mária Slabeyciusová, rod. Dóková, (54) 
23. augusta 2011
Oľga Katonová, rod. Zelinková, (94) 11. sep-
tembra 2011 
Jozef Petrovič, (61) 16. septembra 2011
Nech odpočívajú v pokoji…

Zosobášili sa
Robert Mihok (Sládkovičovo) 
a Katarína Brejková (Bratislava)
Ján Kopas (Sládkovičovo)
a Katarína Krommerová (Sládkovičovo)
Róbert Botló (Sládkovičovo)
a Lívia Szabová (Sládkovičovo)
Andrej Óvári (Sládkovičovo)
a Eva Vargová (Vydrany) 
Simon John Trice (Veľká Británia)
a Katarína Botková (Jánovce)
Viktor Kuzár (Galanta)
a Ing. Katarína Sokolová  (Sládkovičovo)
Ľuboš Molnár (Sereď)
a Zuzana Zušťáková (Šaľa)
Veľa šťastia na spoločnej ceste životom

Spomíname       

S hlbokým zármutkom v srdci 
ďakujeme všetkým, ktorí  na 
poslednej ceste odprevadilil
Jána Gaála
milovaného manžela, otca, svokra, 
ktorý nás navždy opustil dňa 
20. augusta 2011 vo veku 69 rokov. 
smútiaca manželka a synovia 
s rodinou

S hlbokým zármutkom v srdci 
ďakujeme všetkým, ktorí  prišli na 
poslednej ceste odprevadiť nášho 
milovaného manžela, otca a starého 
otca
Ladislava Chudého, 
ktorý nás navždy opustil dňa 
26. augusta 2011 vo veku 88 rokov. 
Ďakujeme za úprimné slová útechy, 
za vence a kvety, ktorými ste sa 
snažili zmierniť náš hlboký žiaľ. 
smútiaca manželka a synovia 
Ladislav a Tibor s rodinami

S bolesťou v srdci ďakujeme 
všetkým príbuzným, susedom 
a priateľom, ktorí odprevadili na 
poslednej ceste nášho drahého 
manžela, otca a deda 
Emila Uhlíka, 
ktorý nás opustil dňa 30. augusta 
2011, vo veku 67 rokov. Ďakujeme 
za kvety a slová útechy, ktorými ste 
sa snažili zmierniť náš žiaľ.
smútiaca manželka a synovia 
s rodinami 

S hlbokým zármutkom v srdci 
ďakujeme celej rodine, kamarátom 
a známym, ktorí na poslednej ceste 
odprevadili milovaného manžela 
a brata Jozefa Petroviča,
ktorý nás opustil dňa 16. septem-
bra 2011 vo veku 61 rokov.
smútiaca manželka Magda, brat 
a sestra s rodinami 

S hlbokým zármutkom 
v srdci ďakujeme rodine, 
priateľom a susedom, ktorí dňa 
28. septembra 2011 na poslednej 
ceste odprevadili 
Juditu Lachatovú, rod. Ročkárovú.
Ďakujeme za slová útechy, vence 
a kvety, ktorými ste sa snažili 
zmierniť náš žiaľ. 
smútiaca dcéra, vnúčatá 
a pravnučky
 
S hlbokým zármutkom v srdciach 
spomíname na 
Štefana Daniho, 
ktorý nás navždy opustil 
13. októbra 2010. 
Prešiel rok, čo odišiel si, tam kde 
obloha modrá je, hviezdy sú a svetlo 
večné svieti. V srdciach Ťa stále 
máme, s láskou spomíname. 
manželka, synovia a dcéra 
s rodinou

Dňa 24. októbra 2011 uplynie rok 
od úmrtia našej milovanej 
Gabiky Dumannovej.
Kto ste ju poznali, venujte jej tichú 
spomienku. 
S láskou v srdci spomína manžel 
a dcéry s rodinami.

S láskou a hlbokým zármutkom 
spomíname pri treťom výročí 
úmrtia Žigmunda Dumanna, 
ktorý nás navždy opustil dňa 
24. novembra 2008. Kto ste 
ho poznali, venujte mu tichú 
spomienku. 
manželka a synovia s rodinami

Dňa 26. októbra 2011 uplynú tri 
roky od úmrtia nášho drahého 
manžela, otca a dedka 
Elemíra Riga.
S láskou a úctou spomínajú 
manželka, synovia a dcéra 
s rodinou. Kto ste ho poznali, 
venujte mu tichú spomienku. 
Ďakujeme.

S láskou a úctou spomíname na 
milovaného manžela, otca, dedka 
a pradedka 
Györgya Döménya,
ktorý nás navždy opustil 
2. septembra 2001. 
Kto ste ho poznali,  venujte mu 
tichú spomienku pri 10. výročí jeho 
úmrtia.
smútiaca manželka, deti a vnúčatá 
s rodinami 

S láskou a úctou spomíname 
na nášho drahého otca, dedka, 
pradedka a svokra 
Pavla Hajna, 
pri príležitosti 10. výročia jeho 
úmrtia. Spomienky na neho si 
uchováme navždy v našich srdciach. 
dcéry a syn s rodinami

V roku 2011 uplynulo 21 a 22 rokov, 
čo nás navždy opustili naši rodičia, 
starí rodičia 
Marta Krížeková, rod. Herczogová 
a Anton Krížek. 
Kto ste ich poznali, venujte im 
tichú spomienku. S láskou v srdci 
spomínajú dcéry s rodinami. 

Informačný spravodajca občanov, vydáva mesto Sládkovičovo, EV 3995/10. Redakčná rada: predseda – PhDr. Terézia Pethőová, Eva Sudová, 
Mária Szabóová, PaedDr. Eva Bodová, Mgr. Katarína Baloghová, Arpád Dömötör, tajomníčka – Mária Pišiová. Adresa: Život v Sládkovičove, Mestský 
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Branný pretek mladých požiarnikov

Autoprofit Galanta odovzdal pánovi Jánovi Hudákovi 
nový VW Polo  

Už po štvrtýkrát sa vo Vincovom lese zišli 
mladý požiarnici zo širokého okolia aby, si 
zmerali svoje sily v brannom preteku. Desať 
družstiev mladších a starších detí z Dyčky. 
Blatného, Tomášikova, Abrahámu a Slád-
kovičova absolvovalo súťažnú trasu okolo štr-
koviska, na ktorej boli pripravené stanovištia, 
na ktorých deti plnili branné a hasičské úlohy. 
Krásne počasie a letom prevoňaný Vincov les 
boli tým najkrajším prostredím na športové zá-
polenie a potvrdila sa stará pravda, že príroda 
je tá najlepšia telocvičňa. Deti si viedli veľmi 
dobré, hoci úlohy na jednotlivých stanovištiach 
boli náročné. Na úvod absolvovali vedomostné 
testy, potom branný pretek (disciplíny – streľba 
zo vzduchovky, hod granátom, viazanie uzlov, 

určovanie hasičských prístrojov, 
vedrová striekačka, prekonanie 
vodorovného lana a rozvíjanie ha-
díc) a na záver štafeta hasičských 
dvojíc.

Sládkovičovské deti boli v súťaži 
úspešné. Družstvo mladších sa 
umiestnilo na 2. mieste a star-
ší v svojej kategórii zvíťazili. 
Všetci ocenení dostali vecné od-
meny a poháre a pre všetkých bolo 
pripravené občerstvenie. Celú sú-
ťažnú trať absolvovali i naši najmenší požiar-
nici, za čo dostali sladké odmeny. 

Toto športové podujatie podporili: firmy Fe-
kollini a Pyrotex Trnava, Mestský úrad 

Sládkovičovo, páni L. Švihran, N. Šlachta, 
K. Ostrožanský, G. Tóth, G. Balla a E. Buch-
lík. Všetkým srdečne ďakujeme a dúfame, že 
nás podporia aj v budúcnosti.            ES

Vatra ústavy

Mesto Sládkovičovo v spolupráci s miestnou 
organizáciou Matice slovenskej už tradične 
v predvečer Dňa ústavy organizuje kultúrne 
podujatie – Vatru ústavy, aby sme si spoločne 
pripomenuli tento významný deň v novodo-
bých dejinách nášho národa. 

V úvode programu sa divákom predstavili 
recitátori pani Alica Dömötörová, Anna Pokor-
ná a Koloman Hrdlica a spevokol evanjelické-
ho cirkevného zboru pod vedením zbormajstra 
Vladimíra Kopáčika, ktorí slovami básnika 
a krásnymi piesňami podtrhli slávnostný ráz 
podujatia. 

Po ich vystúpení sa občanom mesta priho-
voril primátor Ing. Anton Szabó, ktorý v spolu-
práci s poslancami MsZ zapálil vatru ústavy.

V hlavnom programovom bloku sa Sládko-
vičovčanom predstavili dva hosťovské súbory 
– citarová skupina z Jelky a hlavným hos-
ťom programu bol folklórny súbor Šulekovo 
z Hlohovca, ktorý vedie Mgr. Oľga Mičková. 
Ich slávnostný program bol kyticou krásnych 
slovenských piesní a druhá – neformálnejšia 
časť ich vystúpenia 
bola venovaná krás-
nym ľudovým pies-
ňam na veselú aj 
clivú nôtu. V progra-
me sa predstavili aj 
dvaja úspešní žia-
ci našej ZUŠ bratia 
Szakálovci.

Počas programu 
sa deti s nadšením 
zapojili do špor-
tových hier, ktoré 

Pri príležitosti 20. výročia založenia firmy 
Autoprofit Galanta zorganizovala súťaž, ktorej 
hlavnou cenou bol novučičký červený Volk-
swagen Polo. Šťastie sa tentoraz usmialo na 
nášho spoluobčana pána Jána Hudáka. Spolu 
so svojou milou manželkou si 4.  októbra 2011 
v predajni Autoprofitu prevzali svoj nový voz 
v „darčekovom balení“. 

Automobil im odovzdali páni Franz Früh-
wirth, generálny riaditeľ Porsche Slovakia, 
s. r. o., Ľubomír Beňovič, PR manager a Milan 
Ščasný, majiteľ Autoprofitu Galanta.

Prajeme manželom Hudákovcom veľa šťast-
ných kilometrov v novom voze. 

ES  

pripravili členky Matice slovenskej a mnohí 
návštevníci si pochutnali na výbornom „ma-
tičiarskom“ guláši. 

Oslava Dňa ústavy Slovenskej republi-
ky v našom meste bola naozaj dôstojným 
pripomenutím tohto významného dňa našej 
novodobej histórie.          ES


